

Protokoll fra styremøte



Møtenummer	7/2025
Dato:	Mandag 8. desember
Tid:	Kl. 17-21
Sted:	Idrettens hus

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets er tilgjengelige på kretsen sine nettsider www.idrettsforbundet.no/rogaland etter at protokollen er godkjent av stvret.

Navn	Til stede	Forfall	Fravær	*
Siri Ommedal (Styreleder)	X			
Staale Grude Haaland (Nestleder)	X			
Sandra Serine S Pettersen			FRITAK	
Trond Nerdal		X		
An-Magritt Stendahl	X			
Neri Fisketjøn	X			
Marit Fjellanger Bøhm	X			
Ida Efteland (Vara)	X			
Oddvar P Støle (Vara)	X			
Rune Røksund, daglig leder/org.sjef	X			

*Ikke tilstede i sak nummer. D = deltok digitalt.

LINK TIL STYRETS [ARSHJUL](#)

Inhabilitetsvurdering

Sak 71 og 72 ble behandlet først. Jostein Kvernes Salvesen og Torstein Plener fra fylkeskommunen, og Gjert Smith jr. fra RIKs administrasjon deltok og orienterte om høringene.

SAKER

- 61/2025 Protokoll fra sist møte
- 62/2025 Post 1 fordeling
- 63/2025 Rapport NM-veka
- 64/2025 Forretningsforslag Prospera
- 65/2025 Regnskapsrapport
- 66/2025 Budsjettforberedelser
- 67/2025 Plan for Idrettskretstinget
- 68/2025 Styremøter våren 2026
- 69/2025 Innsatspokalen 2025
- 70/2025 Paraidrettssenter
- 71/2025 Høring KUD forskrift. Frist 20. januar 2026
- 72/2025 Høring Regionalplan RFK. Frist 19. januar 2026
- 73/2025 Eventuelt

Inhabilitetsvurdering

Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile i forhold til sakslisten.



SAKER

61/2025 Protokoll fra sist møte

Vedtak

Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre [nettsider](#).

62/2025 Post 1 fordeling

Styreleder og daglig leder orienterte. Idrettsstyret skal vedta endelig løsning til omfordeling av tilskudd fra NIF til idrettskretsene 17. desember. Idrettskretsene har utfordringer med å komme fram til omforent løsning da rammene til fordeling står fast. Dette betyr at noen må få mindre og noen må få mere.

Saken vil ha betydning for budsjettet for neste tingperiode.

Vedtak

Styret tok saken til orientering

63/2025 Rapport NM-veka

Styret har mottatt rapporten fra NM-veka. Administrasjonen har tatt initiativ til et møte med generalsekretæren for å drøfte erfaringer og muligheter, selv om det i skrivende stund, ser ut til at NRK har valgt bort NM-veka inntil videre av økonomiske årsaker. Vi har fått bekreftet at det vil bli avholdt et møte om saken i siste del av januar 2026.

Vedtak

Styret takker administrasjonen for vel gjennomført arrangement, og en god rapport.

64/2025 Forretningsforslag Prospera

Daglig leder presenterer mottatt forslag til veien videre, og administrasjonens foreløpige tanker om veien videre og implementering av forslaget.

Vedtak

Styret tok rapporten til orientering

65/2025 Regnskapsrapport

Daglig leder oppdaterte styret i forhold til årsavslutning.

Vedtak

Styret tok saken til orientering

66/2025 Budsjettforberedelser

Daglig leder orienterte om de foreløpige budsjettforberedelsene. Idrettsstyrets konklusjon i forhold til omfordeling av post 1, anvendelse av resultat for NM-veka, en halv «ubenyttet» stilling kan, om styret ønsker det gi rom for økt kapasitet i administrasjonen. Uten å vite hva salgsinnsatsen ift Prosperasstiftelsens forslag kan medbringe på sikt, og uten en ny NM-veka ser administrasjonen for seg en redusert «omsetning» i den kommende tingperioden. Videre har daglig leder notert seg for at det bør fremmes forslag om å øke honorarsatsene for styrets medlemmer.

Vedtak

Styret tok saken til orientering

67/2025 Plan for Idrettskretstinget

Daglig leder orienterte om framdriftsplan med frister, innkalling, beretning og RIKskonferansen.



Vedtak

Styret tok saken til orientering og vedtok samtidig at Arbeidsutvalget får i oppgave å få sendt ut innkallingen innen fristen som er 18. januar.

68/2025 Styremøter våren 2026

Vedtak

Styret vedtok følgende møteplan fram mot idrettskretstinget 2026:

Styremøte 1	19.jan	Høringer og ordinære saker
Styremøte 2	18.feb	Signere regnskap og innkomne saker
Møte kontrollutvalg	19.feb	Kl. 16 på Idrettens hus
Styremøte 3	10.mar	innkomne saker (frist 17.2), ordinære saker
Styremøte 4	17.apr	kl. 15 på Hotell Jæren

69/2025 Innsatspokalen 2025

Leder av juryen orienterte.

Vedtak

Styret tok rapporten til orientering

70/2025 Paraidrettssenter

Styremedlem An-Magritt Stendahl har initiert utkast til notat i saken, og redegjorde selv for denne.

Den nasjonale debatten rundt om i idrettskretsene spenner vidt. Saken handler, også for andre enn oss, om et senter må være et fysisk bygg? Kan det være en varebil med henger, og ressurspersoner som reiser rundt og utviklere kompetanse og/eller driver rekrutteringsaktivitet?

Bør senteret være et depot i nord- og sør etc eller skal vi kopiere Ranheim, som sliter big time med driftsbudsjettet slik jeg forstår det.

Bedriftsidrettshallen er ett alternativ. Hvilke andre lokasjoner finnes?

Vedtak

- *Styret vedtok at saken om et paraidrettssenter, også i Rogaland, fremmes som et forslag til idrettskretstinget 2026.*
- *Styret ber An-magritt Stendahl om å lede arbeidet, sammen med Ida Efteland og Marit Fjellanger Bøhm. Styret ber gruppen om å initiere en undersøkelse som skal sendes ut til et bredt utvalg av interessenter i fylket, og gi et kunnskapsgrunnlag for de ulike veivalg som kan lede fram til en framtidig realisering.*
- *Administrasjon bes om å innhente erfaringer fra de paralelle prosesser som nå pågår rundt om i de ulike fylkene/idrettskretsene.*

71/2025 Høring KUD forskrift. Frist 20. januar 2026

Saken om KUD sin forskrift er siste ledd i en lengre prosess hvor RIK har svart opp flere ganger. Jostein Kvernes Salvesen og Torstein Plener fra Rogaland fylkeskommune innleder før drøfting.

- NIFs administrasjon sitt utkast til saken følger vedlagt.
- NIF har også invitert idrettskretsene til å delta i et møte med NIFs anleggsutvalg i denne saken.

Vedtak

Styret vedtok å gi Arbeidsutvalget, Neri Fisketjøn og Gjert Smith jr. ansvaret for å framlegge forslag til høringsvar. Saken sluttbehandles på styremøte 18. januar 2026.

72/2025 Høring Regionalplan RFK. Frist 19. januar 2026

Jostein Kvernes Salvesen og Torstein Plener fra Rogaland fylkeskommune innledet før drøfting. Høringen er trinn 1 i saken. Fylkeskommunene ønsker videre medvirkning i 2026, fram mot endelig vedtak i fylkestinget våren 2027.

Vedtak

Styret vedtok å be Staale Grude Haaland, Trond Nerdal og An-Magritt Stendahl til å følge opp saken sammen med daglig leder. Saken sluttbehandles på styremøte 18. januar 2026.

73/2025 Eventuelt

Styret drøftet den administrative kapasiteten inn mot neste tingperiode.

Vedtak

Styreleder Siri Ommedal og nestleder Staale Grude Haaland følger opp saken videre. Ref. sak 59/2025 i forrige styremøte.

Stavanger 9. desember 2025.

For idrettskretsstyret
Rune Røksund

